
 

 

Styremøte Valdres FK 

Møtedato:  

03.05.2021 

Møtenr:  

0001-21 

Sted og tid: 

TEAMS kl. 18:00-19:00 

 

Møtedeltagere 

  
Innkalt/ 
invitert 

Til 
stede 

Forfall 
Ikke 
møtt 

Styrets medlemmer: Oddvin Sørbøen, styreleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lars Jørgen Skjel, nestleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Ingrid Elise Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lene Dygd Kvisgaard, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Terje Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Simen Høglien, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

Andre:  ☐ ☐ ☐ ☐ 

 

 

Konstituering av møtet 

00001-21 Godkjenning av innkalling og saksliste  

 Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent  

 
 

  



 

Saker til informasjon, drøfting og behandling 

 

00002-21 Økonomisk status 

 Styreleder snakker litt om økonomisk status og hvordan det ligger med likviditeten. 
Fått innvilget et lån med private aktører, et rentefritt lån, og avtalene der vil bli skrevet 
omgående. Også vært snakk med Banken om å få plass en låneavtale. Dialog holdes 
med kreditorer opplyser styreleder om, og styreleder har brukt tid på å sette seg inn i 
økonomien de første ukene. Får april rapport fra Grete på Regnskapshuset.  

00003-21 Sponsorsituasjonen 

 Jobber med å få oversikt over sponsorene og hvem som skal kontaktes og hvor de 
skal være på drakter/overtrekk. De tidligere sponsorene må prioriteres. Flere mulige 
samarbeidspartnere blir nevnt og det bør satses på å opprette kontakt med dem. 

00004-21 Drakter/trykking 

 Snakker om hvilke system vi skal få utstyr ut til våre lag. Enige om at vi må få et godt 
system på plass. Startpakke på kr 1000,- for dem som vil ha nytt i år.   

00005-21  Trenerkabal junior 

 Navn blir nevnt om nåværende trener får studiejobb i Oslo fra høsten av. Blir kontaktet 
innen kort tid, og vi holder fortsatt dialog med nåværende trener.  

00006-21 Inntektsbringende tiltak 

  Folkevegg blir nevnt som mulig tiltak, som andre klubber i Norge har startet med siste 
  året. Kan være i kombinasjon med et medlemsregister f.eks. Innhenter litt mer  
  informasjon og detaljer i nærmeste fremtid. Flere alternativer blir nevnt. Målbonus 
  også nevnt, der spillerne selv er med å hente inn disse. Vi lager et oppsett på dette for 
  å se hvordan det skal organiseres.  

00007-21 Kampprogram 

  Ikke noe program i fjor, så vi prøver å få dette opp igjen.  

00008-21 Status på Loppemarked 

  Kort status rundt loppemarkedet. Det blir ryddet opp der slik at det blir mer oversiktlig 
  og finere. Har god tro på at det blir veldig bra.  

00009-21 Kurs til Keepertrener 

  Dette sier styret ja til. Veldig positivt at folk vil ha faglig påfyll.  

00010-21 Møte med FIL/FID  

  Innspill på noen punkter som kan være fint å ta opp. Ser frem til å opprettholde et godt 
  samarbeid.   

00011-21 Politiattester og medlemsregister 

  En person i styret som blir satt som politiattestansvarlig. Dette blir tatt hånd om av en 
  til to personer i styret, slik at det blir i orden.  

00012-21 Status rundt arbeidssituasjon og Covid-19 

  Informerer om status rundt arbeidsoppgaver og diverse til de som er ansatte i klubben, 
  og noen tanker rundt en eventuell fotballcup i regi av klubben. Diskuterer om noe 
  omdisponering av arbeidsoppgaver pga. Covid-19.  

00013-21 Informasjon om treningsleir 



 

  Blir lagt frem til informasjon om at dette kunne vært aktuelt i forkant av  
  seriestart som kommer på høsten. Herre- og damelag reiser sammen og at det må 
  være mer informasjon på plass før det bestemmes.  

00014-21 Eventuelt  

  Ingen saker på eventuelt.  
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